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ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ПО УСТРОЙСТВО НА ТЕРИТОРИЯТА, АРХИТЕКТУРА 
И ЖИЛИЩНА ПОЛИТИКА 

 
ПРОТОКОЛ № 7 

 

 
от заседанието на Постоянната Комисия по Устройство на територията, 

архитектура и жилищна политика, проведено присъствено в Зала № 1, ет. 2, сградата на ул. 
„Московска“ № 33. 

 
 
 
 

Днес, 15.05.2024 г. в Зала № 1, ет. 2, сградата на ул. „Московска“ 33 се проведе 

присъствено заседание на Постоянната Комисия по Устройство на територията, 

архитектура и жилищна политика.     

При направената проверка на кворума беше установено, че присъстват 11 
общински съветника, поради което заседанието може да бъде проведено. 

 

Към момента отсъстват Грети Стефанова /обадила се е, че няма да присъства, 
поради лична ангажираност/, Георги Георгиев, Драгомир Младенов, Борис Бонев, Лорита 
Радева и Войслав Тодоров. 

За присъствалите на заседанието общински съветници- членове на Комисията се 
води присъствен лист, който е приложен към Протокола- Приложение № 1. 

 

За присъствалите на заседанието на Комисията граждани, представители на 
юридически лица, на институции и журналисти се води отделен списък, който също е 
приложен към документите на заседанието. 

Със свое Решение № 160 по Протокол № 9 от 25.04.2024 г. Столичен общински 
съвет освобождава Благовест Георгиев от състава на ПК по Устройство на територията, 
архитектура  и избира- Борис Бонев за член на Комисията. 

Председателя на Комисията докладва дневния ред на заседанието на Комисията. 
Предлага точките на районните кметове да бъдат разгледани в началото, за да не чакат и 
да  могат да се върнат в районите си и да работят. 

Членовете на Комисията гласуваха поименно предложеният дневен ред, заедно с 
разместването на точките, както следва: 

СЕВДЕЛИНА 
ПЕТРОВА 

РОСИЦА 
НИКОЛОВА 

ГЕОРГИ 
ГЕОРГИЕВ 

ДИМИТЪР 
 ДИМИТРОВ 

БОРИС  
БОНЕВ 

ХРИСТО  
КОПАРАНОВ 

СТЕФАН  
СПАСОВ 

ГРЕТИ  
СТЕФАНОВА 
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За За - За - За  За  - За 
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АННА  

СТОЙКОВА 
ДРАГОМИР  
МЛАДЕНОВ 

ЛОРИТА 
РАДЕВА 

ДИАНА  
ТОНОВА 

ВОЙСЛАВ 
ТОДОРОВ 

ИВАН  
СОТИРОВ 

АСЯ 
ТОДОРОВА 

ВАСИЛ 
ДРАГАНОВ 

ОБЩО ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 11 

За - - За - За За За 
ЗА 11 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ Няма 

      
      
     Въз основа на гласуването комисията реши: 
 
 
     Приема дневния ред за заседанието на комисията. 
 
     
     Приетият дневен  ред е приложен към Протокола- Приложение № 2. 
 

По т. 12. от дневния ред: 

Борис Бонев се присъединява към работата на Комисията, като с него 
присъстващите общински съветници са 12. 

1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

Поименното гласуване е както следва:  

СЕВДЕЛИНА 
ПЕТРОВА 

РОСИЦА 
НИКОЛОВА 

ГЕОРГИ 
ГЕОРГИЕВ 

ДИМИТЪР 
 ДИМИТРОВ 

БОРИС  
БОНЕВ 

ХРИСТО  
КОПАРАНОВ 

СТЕФАН  
СПАСОВ 

ГРЕТИ  
СТЕФАНОВА 

ДИМИТЪР 
ПЕТРОВ 

За За - За За За  За  - За 

 

 
АННА  

СТОЙКОВА 
ДРАГОМИР  
МЛАДЕНОВ 

ЛОРИТА 
РАДЕВА 

ДИАНА  
ТОНОВА 

ВОЙСЛАВ 
ТОДОРОВ 

ИВАН  
СОТИРОВ 

АСЯ 
ТОДОРОВА 

ВАСИЛ 
ДРАГАНОВ 

ОБЩО ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 12 

За - - За - За За За 
ЗА 12 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ Няма 

2.Доклада е разпределен за разглеждане в ПК по Образование, култура, наука и културно 
многообразие, които подкрепят доклада с предложения проект за решение. 

По т. 13. от дневния ред: 

1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

Поименното гласуване е както следва:  

СЕВДЕЛИНА 
ПЕТРОВА 

РОСИЦА 
НИКОЛОВА 

ГЕОРГИ 
ГЕОРГИЕВ 

ДИМИТЪР 
 ДИМИТРОВ 

БОРИС  
БОНЕВ 

ХРИСТО  
КОПАРАНОВ 

СТЕФАН  
СПАСОВ 

ГРЕТИ  
СТЕФАНОВА 

ДИМИТЪР 
ПЕТРОВ 

За За - За За За  За  - За 

 

 
АННА  

СТОЙКОВА 
ДРАГОМИР  
МЛАДЕНОВ 

ЛОРИТА 
РАДЕВА 

ДИАНА  
ТОНОВА 

ВОЙСЛАВ 
ТОДОРОВ 

ИВАН  
СОТИРОВ 

АСЯ 
ТОДОРОВА 

ВАСИЛ 
ДРАГАНОВ 

ОБЩО ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 12 

За - - За - За За За 
ЗА 12 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ Няма 

2.Доклада е разпределен за разглеждане в ПК по Икономика, собственост и 
дигитална трансформация, които ще се произнесат с отделно становище. 

По т. 1. от дневния ред: 

Доклада е разпределен за разглеждане в ПК Опазване на околната среда, земеделие и 
гори, които не подкрепят доклада с предложения проект за решение. 

Здравко Здравков като вносител на доклада казва, че проекта следва да бъде 
преработен, оттегля го, като до края на деня ще изпрати писмо за оттегляне. 
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Лорита Радева също се присъединява към заседанието, общинските съветници са 
13. 

1. Комисията не се произнася по доклада, тъй като вносителя си го оттегля, за да бъде 
преработен проекта. 

По т. 2. от дневния ред: 

1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

Поименното гласуване е както следва:  

СЕВДЕЛИНА 
ПЕТРОВА 

РОСИЦА 
НИКОЛОВА 

ГЕОРГИ 
ГЕОРГИЕВ 

ДИМИТЪР 
 ДИМИТРОВ 

БОРИС  
БОНЕВ 

ХРИСТО  
КОПАРАНОВ 

СТЕФАН  
СПАСОВ 

ГРЕТИ  
СТЕФАНОВА 

ДИМИТЪР 
ПЕТРОВ 

За За - За За За  За  - За 

 

 
АННА  

СТОЙКОВА 
ДРАГОМИР  
МЛАДЕНОВ 

ЛОРИТА 
РАДЕВА 

ДИАНА  
ТОНОВА 

ВОЙСЛАВ 
ТОДОРОВ 

ИВАН  
СОТИРОВ 

АСЯ 
ТОДОРОВА 

ВАСИЛ 
ДРАГАНОВ 

ОБЩО ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 13 

За - За  За - За За За 
ЗА 13 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ Няма 

2.Доклада е разпределен за разглеждане в ПК по Опазване на околната среда, земеделие 
и гори, които подкрепят доклада с предложения проект за решение. 

По т. 14. от дневния ред: 

Войслав Тодоров също вече е на линия, като с него присъстващите общински 
съветници са 14. 

Присъства Кмета на район „Банкя“, който казва, че имота е 450 дка плюс сграден 
фонд, който е в тежко и опасно състояние. Извършвани са умишлени палежи в имота и казва, 
че е голяма отговорност за собственика, който трябва да го стопанисва и управлява. Казва 
също, че има заявени реституционни претенции и не са обезщетени собствениците. Казва, 
че не е проведено с гражданите на района обсъждане. 

Борис Бонев счита, че за да се води дискусия с граждани и специалисти, без да е 
прехвърлена собствеността от Държавата на Общината се подвеждат гражданите, сложна 
процедура следва, няма да стане веднага, така, че имота и сградите да станат използваеми. 
Пита Кмета на район „Банкя“  предприемал ли е някакви действия с предписания до 
Държавата, по повод обезопасяването на опасните сгради. 

Стефан Спасов казва, че този имот може да се превърне в знаков обект за Банкя и 
за целия град, но за да се водят разговори с гражданите и специалистите, трябва да имаме 
начални стъпки и да се прехвърли собствеността, отлагайки няма да се приближим към 
решаването на проблемите. 

Росица Николова пита Рангел Марков на какъв етап е старото инвестиционно 
предложение. 

Рангел Марков отговаря първо на въпроса на Борис Бонев, като казва, че е 
уведомявал Областната управа за състоянието на сградите. Сега ще направи Комисия по 
ЗУТ за състоянието на сградите. Всички жалби, които са постъпвали в района са ги 
изпращали в Областната управа. Казва също, че без подсигуряване на средства за охрана и 
стопанисване е риск приемането на собствеността на такъв проблемен имот. 24 сгради са 
обявени от РДНСК за незаконни през 1999 г. и са били отнети в собственост в полза на 
Държавата. А за инвестиционното предложение- от Ректори на университети е постъпило 
писмо и до министър председателя. 

Анна Стойкова казва, че имота е държавна собственост, но е от изключителна 
важност за гражданите от район „Банкя“, има много неизяснени неща и предлага да се подходи 
конструктивно, като иска Комисията да поиска информация от Областната управа с 
въпроси, поставени от членовете, ако има постъпили инвестиционни намерения, 
реституционни претенции и  тогава да се решава и да се придобие имота, но без тези 
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тежести. Предлага да се изиска тази информация от Областната управа и тогава да се 
сформира Работна група, която да предложи решение. 

Диана Тонова казва, че не може да се придобие този имот без тежести. Липсва в 
момента информация, но важни са реституционните претенции, за да се прецени риска, има 
давностни срокове, които може и да са изтекли, трябва да сме наясно какво точно можем да 
придобием и какво ще обезщетяваме. 

Иван Сотиров предлага да бъде направен правен анализ на състоянието, колко 
откази има за възстановяване, колко дела срещу отказите. Иначе подкрепя този имот да се 
прехвърли на общината. Предлага да изискаме  документи от района и от ОУ. 

Валери Иванов- външен експерт на Комисията също се изказва по темата, като 
счита, че е необходимо да се направи архитектурен, конструктивен и благоустройствен 
анализ  с концепция и варианти за бъдещето на този имот, което да бъде представено на 
гражданите. 

Иван Сотиров предлага да се обърнем към Кмета на СО и Областния управител на 
София те да направят такъв анализ. 

Борис Бонев предлага на етапи да се действа. Първо- Комисията да поиска 
информация от Областната управа за реституционните претенции, за да сме наясно. На 
следващо място, съвместно с ВИАС и Лесотехническия университет да се изготви 
комплексен благоустройствен анализ.  В район „Банкя“ да се сформира тази Комисия по ЗУТ за 
състоянието на сградите, да видим констатациите й. И тогава да направим в широк 
формат една отворена среща с експерти и граждани и да се дискутира бъдещето на този 
имот. Казва, че Банкя има огромен туристически и балнеоложки потенциал. 

Думата бе дадена за изказване и на Христина Петрова /гражданка/, която изрази 
своята позиция. 

Комисията се обединява около предложението на Борис Бонев да се действа 
поетапно, като първоначално се поиска от Областния управител да изпрати информация в 
Комисията, касаеща предявени реституционни претенции върху имота на Резиденция Банкя, 
като след постъпването на тази информация, въпроса да бъде разгледан отново в заседание 
на Комисията и да бъде решено за последващи действия. 

1. Комисията отлага произнасянето по доклада. 

2. Комисията се обединява около становището да се поиска от Областния 
управител на София да предостави информация в Комисията за постъпилите при тях 
реституционни претенции за част от имота на Резиденция „Банкя“ , както и на други 
документи, свързани с имота  и с построените в него сгради, ако разполагат с такива. 

Да се изпрати писмо до Областния управител на София с молба да предоставят в 
Комисията горната информация. 

Поименното гласуване е както следва:  

СЕВДЕЛИНА 
ПЕТРОВА 

РОСИЦА 
НИКОЛОВА 

ГЕОРГИ 
ГЕОРГИЕВ 

ДИМИТЪР 
 ДИМИТРОВ 

БОРИС  
БОНЕВ 

ХРИСТО  
КОПАРАНОВ 

СТЕФАН  
СПАСОВ 

ГРЕТИ  
СТЕФАНОВА 

ДИМИТЪР 
ПЕТРОВ 

За За - За За За  За  - За 

 

 
АННА  

СТОЙКОВА 
ДРАГОМИР  
МЛАДЕНОВ 

ЛОРИТА 
РАДЕВА 

ДИАНА  
ТОНОВА 

ВОЙСЛАВ 
ТОДОРОВ 

ИВАН  
СОТИРОВ 

АСЯ 
ТОДОРОВА 

ВАСИЛ 
ДРАГАНОВ 

ОБЩО ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 14 

За -  За  За За За За За 
ЗА 14 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ Няма 

По т. 3. от дневния ред: 

Здравко Здравков коментира забележките в становищата на външните експерти, 
като казва, че не се налага промяна в проекта. 

1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 
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Поименното гласуване е както следва:  

СЕВДЕЛИНА 
ПЕТРОВА 

РОСИЦА 
НИКОЛОВА 

ГЕОРГИ 
ГЕОРГИЕВ 

ДИМИТЪР 
 ДИМИТРОВ 

БОРИС  
БОНЕВ 

ХРИСТО  
КОПАРАНОВ 

СТЕФАН  
СПАСОВ 

ГРЕТИ  
СТЕФАНОВА 

ДИМИТЪР 
ПЕТРОВ 

За За - За За За  За  - За 

 

 
АННА  

СТОЙКОВА 
ДРАГОМИР  
МЛАДЕНОВ 

ЛОРИТА 
РАДЕВА 

ДИАНА  
ТОНОВА 

ВОЙСЛАВ 
ТОДОРОВ 

ИВАН  
СОТИРОВ 

АСЯ 
ТОДОРОВА 

ВАСИЛ 
ДРАГАНОВ 

ОБЩО ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 14 

За - За  За За За За За 
ЗА 14 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ Няма 

2.Доклада е разпределен за разглеждане в ПК по Опазване на околната среда, земеделие и 
гори, които подкрепят доклада с предложения проект за решение. 

По т. 4. от дневния ред: 

Здравков коментира забележките в становищата на външните експерти, които 
касаят транспортната част и казва, че не се налага корекция. 

1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

Поименното гласуване е както следва:  

СЕВДЕЛИНА 
ПЕТРОВА 

РОСИЦА 
НИКОЛОВА 

ГЕОРГИ 
ГЕОРГИЕВ 

ДИМИТЪР 
 ДИМИТРОВ 

БОРИС  
БОНЕВ 

ХРИСТО  
КОПАРАНОВ 

СТЕФАН  
СПАСОВ 

ГРЕТИ  
СТЕФАНОВА 

ДИМИТЪР 
ПЕТРОВ 

За За - За За За  За  - За 

 

 
АННА  

СТОЙКОВА 
ДРАГОМИР  
МЛАДЕНОВ 

ЛОРИТА 
РАДЕВА 

ДИАНА  
ТОНОВА 

ВОЙСЛАВ 
ТОДОРОВ 

ИВАН  
СОТИРОВ 

АСЯ 
ТОДОРОВА 

ВАСИЛ 
ДРАГАНОВ 

ОБЩО ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 14 

За - За  За За За За За 
ЗА 14 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ Няма 

2.Доклада е разпределен за разглеждане в ПК по Опазване на околната среда, земеделие и 
гори, които подкрепят доклада с предложения проект за решение. 

По т. 5. от дневния ред: 

1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

Поименното гласуване е както следва:  

СЕВДЕЛИНА 
ПЕТРОВА 

РОСИЦА 
НИКОЛОВА 

ГЕОРГИ 
ГЕОРГИЕВ 

ДИМИТЪР 
 ДИМИТРОВ 

БОРИС  
БОНЕВ 

ХРИСТО  
КОПАРАНОВ 

СТЕФАН  
СПАСОВ 

ГРЕТИ  
СТЕФАНОВА 

ДИМИТЪР 
ПЕТРОВ 

За За - За За За  За  - За 

 

 
АННА  

СТОЙКОВА 
ДРАГОМИР  
МЛАДЕНОВ 

ЛОРИТА 
РАДЕВА 

ДИАНА  
ТОНОВА 

ВОЙСЛАВ 
ТОДОРОВ 

ИВАН  
СОТИРОВ 

АСЯ 
ТОДОРОВА 

ВАСИЛ 
ДРАГАНОВ 

ОБЩО ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 14 

За - За  За За За За За 
ЗА 14 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ Няма 

2.Доклада е разпределен за разглеждане в ПК по Опазване на околната среда, земеделие и 
гори, които подкрепят доклада с предложения проект за решение. 

По т. 6. от дневния ред: 

1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

Поименното гласуване е както следва:  

СЕВДЕЛИНА 
ПЕТРОВА 

РОСИЦА 
НИКОЛОВА 

ГЕОРГИ 
ГЕОРГИЕВ 

ДИМИТЪР 
 ДИМИТРОВ 

БОРИС  
БОНЕВ 

ХРИСТО  
КОПАРАНОВ 

СТЕФАН  
СПАСОВ 

ГРЕТИ  
СТЕФАНОВА 

ДИМИТЪР 
ПЕТРОВ 

За За - За За За  За  - За 
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АННА  

СТОЙКОВА 
ДРАГОМИР  
МЛАДЕНОВ 

ЛОРИТА 
РАДЕВА 

ДИАНА  
ТОНОВА 

ВОЙСЛАВ 
ТОДОРОВ 

ИВАН  
СОТИРОВ 

АСЯ 
ТОДОРОВА 

ВАСИЛ 
ДРАГАНОВ 

ОБЩО ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 14 

За - За  За За За За За 
ЗА 14 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ Няма 

2.Доклада е разпределен за разглеждане в ПК по Опазване на околната среда, земеделие и 
гори, които подкрепят доклада с предложения проект за решение. 

По т. 7. от дневния ред: 

Главния архитект на СО коментира забележките в становищата на външните 
експерти, които касаят законността на съществуващите сгради, представя документи, 
като казва, че са анализирали законността на тези сгради и не се налага корекция.  

1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

 Поименното гласуване е както следва:  

СЕВДЕЛИНА 
ПЕТРОВА 

РОСИЦА 
НИКОЛОВА 

ГЕОРГИ 
ГЕОРГИЕВ 

ДИМИТЪР 
 ДИМИТРОВ 

БОРИС  
БОНЕВ 

ХРИСТО  
КОПАРАНОВ 

СТЕФАН  
СПАСОВ 

ГРЕТИ  
СТЕФАНОВА 

ДИМИТЪР 
ПЕТРОВ 

За За - За За За  За  - За 

 

 
АННА  

СТОЙКОВА 
ДРАГОМИР  
МЛАДЕНОВ 

ЛОРИТА 
РАДЕВА 

ДИАНА  
ТОНОВА 

ВОЙСЛАВ 
ТОДОРОВ 

ИВАН  
СОТИРОВ 

АСЯ 
ТОДОРОВА 

ВАСИЛ 
ДРАГАНОВ 

ОБЩО ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 14 

За - За  За За За За За 
ЗА 14 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ Няма 

2.Доклада е разпределен за разглеждане в ПК по Опазване на околната среда, земеделие 
и гори, които подкрепят доклада с предложения проект за решение. 

По т. 8. от дневния ред: 

Здравко Здравков коментира забележките в становищата на експертите по 
отношение на дублирането на номерата на кварталите, като казва, че при бъдещо 
урегулиране на територията ще се изчистят. 

1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

Поименното гласуване е както следва:  

СЕВДЕЛИНА 
ПЕТРОВА 

РОСИЦА 
НИКОЛОВА 

ГЕОРГИ 
ГЕОРГИЕВ 

ДИМИТЪР 
 ДИМИТРОВ 

БОРИС  
БОНЕВ 

ХРИСТО  
КОПАРАНОВ 

СТЕФАН  
СПАСОВ 

ГРЕТИ  
СТЕФАНОВА 

ДИМИТЪР 
ПЕТРОВ 

За За - За За За  За  - За 

 

 
АННА  

СТОЙКОВА 
ДРАГОМИР  
МЛАДЕНОВ 

ЛОРИТА 
РАДЕВА 

ДИАНА  
ТОНОВА 

ВОЙСЛАВ 
ТОДОРОВ 

ИВАН  
СОТИРОВ 

АСЯ 
ТОДОРОВА 

ВАСИЛ 
ДРАГАНОВ 

ОБЩО ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 14 

За - За  За Възд. се За За За 
ЗА 13 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ 1 

2.Доклада е разпределен за разглеждане в ПК по Опазване на околната среда, земеделие 
и гори, които подкрепят доклада с предложения проект за решение. 

По т. 9. от дневния ред: 

Здравко Здравков предлага доклада да бъде отложен и да се бъде извършена проверка 
от Кмета на район „Надежда“, като бъде изследвана законността на сградите  в ПИ с 
идентификатор 68134.1369.524. 

1. Комисията отлага доклада, като го изпраща на Кмета на район „Надежда“ за 
извършване на проверка и изследване на законността на сградите, находящи се в поземлен 
имот с идентификатор № 68134.1369.524. Резултатите от проверката да бъдат внесени 
от Кмета на район „Надежда“ при Главния архитект на СО, както и в Комисията за 
последващо разглеждане и произнасяне. 
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Поименното гласуване за отлагане на доклада е както следва:  

СЕВДЕЛИНА 
ПЕТРОВА 

РОСИЦА 
НИКОЛОВА 

ГЕОРГИ 
ГЕОРГИЕВ 

ДИМИТЪР 
 ДИМИТРОВ 

БОРИС  
БОНЕВ 

ХРИСТО  
КОПАРАНОВ 

СТЕФАН  
СПАСОВ 

ГРЕТИ  
СТЕФАНОВА 

ДИМИТЪР 
ПЕТРОВ 

За За - За За За  За  - За 

 

 
АННА  

СТОЙКОВА 
ДРАГОМИР  
МЛАДЕНОВ 

ЛОРИТА 
РАДЕВА 

ДИАНА  
ТОНОВА 

ВОЙСЛАВ 
ТОДОРОВ 

ИВАН  
СОТИРОВ 

АСЯ 
ТОДОРОВА 

ВАСИЛ 
ДРАГАНОВ 

ОБЩО ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 14 

За - За  За За За За За 
ЗА 14 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ Няма 

2.Доклада е разпределен за разглеждане в ПК по Опазване на околната среда, земеделие и 
гори, които подкрепят доклада с предложения проект за решение. 

По т. 10. от дневния ред: 

1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

Поименното гласуване е както следва:  

СЕВДЕЛИНА 
ПЕТРОВА 

РОСИЦА 
НИКОЛОВА 

ГЕОРГИ 
ГЕОРГИЕВ 

ДИМИТЪР 
 ДИМИТРОВ 

БОРИС  
БОНЕВ 

ХРИСТО  
КОПАРАНОВ 

СТЕФАН  
СПАСОВ 

ГРЕТИ  
СТЕФАНОВА 

ДИМИТЪР 
ПЕТРОВ 

За За - За За За  За  - За 

 

 
АННА  

СТОЙКОВА 
ДРАГОМИР  
МЛАДЕНОВ 

ЛОРИТА 
РАДЕВА 

ДИАНА  
ТОНОВА 

ВОЙСЛАВ 
ТОДОРОВ 

ИВАН  
СОТИРОВ 

АСЯ 
ТОДОРОВА 

ВАСИЛ 
ДРАГАНОВ 

ОБЩО ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 14 

За - За  За За За За За 
ЗА 14 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ Няма 

2.Доклада е разпределен за разглеждане в ПК по Опазване на околната среда, земеделие 
и гори, които подкрепят доклада с предложения проект за решение. 

По т. 11. от дневния ред: 

1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

Поименното гласуване е както следва:  

СЕВДЕЛИНА 
ПЕТРОВА 

РОСИЦА 
НИКОЛОВА 

ГЕОРГИ 
ГЕОРГИЕВ 

ДИМИТЪР 
 ДИМИТРОВ 

БОРИС  
БОНЕВ 

ХРИСТО  
КОПАРАНОВ 

СТЕФАН  
СПАСОВ 

ГРЕТИ  
СТЕФАНОВА 

ДИМИТЪР 
ПЕТРОВ 

За За - За За За  За  - За 

 

 
АННА  

СТОЙКОВА 
ДРАГОМИР  
МЛАДЕНОВ 

ЛОРИТА 
РАДЕВА 

ДИАНА  
ТОНОВА 

ВОЙСЛАВ 
ТОДОРОВ 

ИВАН  
СОТИРОВ 

АСЯ 
ТОДОРОВА 

ВАСИЛ 
ДРАГАНОВ 

ОБЩО ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 14 

За - За  За За За За За 
ЗА 14 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ Няма 

2.Доклада е разпределен за разглеждане в ПК по Опазване на околната среда, земеделие 
и гори, които подкрепят доклада с предложения проект за решение. 

3.Доклада е разпределен за разглеждане  и в ПК по Инженерна инфраструктура и 
енергийно планиране, които подкрепят доклада с предложения проект за решение. 

По т. 15. от дневния ред: 

1. Комисията приема за сведение представената информация за  постъпилата 
кореспонденция в Комисията- молби, жалби, писма и предложения от граждани, граждански 
организации, дружества и др., изпратените писма от Комисията, както и върнатите 
отговори за извършени проверки по поставените въпроси в периода от  05.04.2024 г.  до 
10.05.2024 г. 
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По т. 16. /Разни/ от дневния ред: 

Росица Николова отново повдига въпроса за не предоставените договори от 
„Софинвест“, по повод извършените ремонти по проект на училища, като настоява на 
следващото заседание на Комисията да бъде поканен за изслушване директора на 
„Софинвест“- Чавдар Гигов и да обясни колко е трудно да бъде предоставена на Комисията 
документацията, която сме изискали официално, защото притесненията са й, че 
гаранционните срокове ще изтекат. 

 Председателя на Комисията казва, че на следващото заседание на Комисията ще бъде 
поканен Директора на „Софинвест“-Чавдар Гигов, за да каже защо закъснява исканата от 
Комисията документация и информация. 

 

Поради изчерпване на дневния ред в 11. 30 часа Председателят на Комисията 
Севделина Петрова закри заседанието на Комисията. 

 

              Протоколът е изготвен на 16.05.2024 г. 

  /П/ Росица Григорова 

Изготвил: Главен експерт 

                                [име, фамилия, длъжност] 

                                      

                                                                      
Председател на Постоянната  
Комисия по Устройство на 
територията, архитектура и 
жилищна политика:          /П/  Севделина Петрова 
 

[име, фамилия] 
 
 16.05.2024 г. 
 

[дата на подписване] 
                                                                      
Заместник- председател на 
Постоянната  Комисия по 
Устройство на територията, 
архитектура и жилищна политика:        /П/  Арх.  Росица Николова 
 

[име, фамилия] 
 
 16.05.2024 г. 
 

[дата на подписване] 
            


